
Referat fra bestyrelsesmødet den 14.9.2017 
 
Tilstede var: Søren, Astris, Inge Bjarke, Andreas, Jacob og Benjamin. 
Referat: Bjarke    
Næste bestyrelsesmøde: 12.10.17 kl 19.00 
 
Låneomlægning 
Låneomlægning er gået i orden. Bestyrelsen har omlagt foreningens lån til et nyt fast forrentet lån, 
og derved har vi kunne reducere vores udgifter til renter betragteligt, derved er de samlede udgifter 
til lånet er reduceret.  
 
Loppemarked 
Vi forsøger igen til næste år.  
 
Byggesager 
Kloak, rotteproblem og omfangsdræng. Det blev besluttet på bestyrelsesmødet at der skal laves 
sekundær-vurdering af den første rapport for at vurdere behovet for at reducere opstigende 
grundfugt i køkkentrappehusene og husmuren i gården.  
 
De nye døre 
Der har været 1 års gennemgang og vi er gjort opmærksom på at der er indsat en forkert låssystem. 
Dette skal formentlig skiftes. Mere herom senere.   
 
Plan for gården  
Bestyrelsen arbejder fortsat på en plan for gården, hvor der er mere plads til ophold og cykler. Der 
lavet plantegninger af arkitektfirma. Mere herom til næste generalforsamling.  
 
Rum til barnevogne   
Hvis du har barn og et behov for at komme af med din barnevogn kan du nu få en nøgle til rummet 
ved at skrive til bestyrelsens mail peterfabersgade519@gmail.com.  
 
Arbejdsweekend 2017 
Personer der ikke deltog vil på den næstkommende husleje blive opkrævet 750kr  
 


